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U prilogu dostavljam odgovor na poslanicko pitanje poslanika Adrijana Vuksanovida koje je
postavio ministru unutrasnjih poslova za Osmu - posebnu sjednicu Drugog redovnog
(jesenjeg) zasijedanja Skupstine Cme Gore, sazvanu za 20. decembar 2017.godine.

Poslanik Adrijan Vuksanovicje trazio da se odgovor dostavi i u pisanoj formi.
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CRNA GORA

MINISTARSTVO UNUTRASNJIH POSLOVA

Poslanik Adrijan Vuksanovic, za sjednicu Skupstine Crne Gore
od 20. decembra 2017. godine, postayio je ministru unutrasnjih
poslova Mevludinu Nuhodzicu sljedece poslanicko pitanje:
„Da li je u planu rekonstrukcija zgrade Odjeljenja bezbjednosti
Tivat?"

Obrazlozenje

Tivat, kao grad, koji je uprethodnom razdoblju dozivio veliki progres,
zaslu^je da zgrada Odjeljenja bezbjednosti bude skladna razvoju koji
ga prati. Postojeci objekat dugo vec nije dozivio rekonstrukciju, pa
ovim pitanjem zelim aktualizirati ovaj problem u cilju njegovog
rijesenja.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.

Ministarstvo unutrasnjih poslova saglasno cl. 190 i 191 Poslovnika
Sknpstine Crne Gore, na postavljeno poslanicko pitanje daje
sljedeci

ODGOVOR

Postovaniposlaniee Yuksanoyicu,

Saglasan sam sa Varna da zgrada Odjeljenja treba biti u skladu sa
razvojem grada i funkeionalno pa i vizuelno kada je u pitanju Tivat i
njegov ubrzani razvoj.

Zato je moj odgovorpotvrdan.

Da, u planu je izgradnja visenamjenskog objekta na lokalitetu
Mazina. S tim u vezi, uspostavljena je dobra komunikacija sa



rukovodstvom Opstine Tivat. Poslednji zajednicki sastanak je odrzan
20. novembra 2017. godine, na kojem su dogovorene buduce
aktivnosti na rjesavanju ovog problema.

Planirano je da se u 2018. godini uradi projekat i modalitet nacina
finansiranja i preduzimanje daljih aktivnosti na rjesavanju ovog
problema.

Prostorije Odjeljenja bezbjednosti Tivat smjestene su u objektu
montaznog tipa, koji je izgraden 1979. godine, a koji je neuslovan i u
najvecem dijelu nefunkcionalan.

Siguran sam da ste informisani o aktivnostima Ministarstva
imutrasnjih poslova i Uprave policije na poboljsanju uslova rada i
materijalnog polozaja nasih zaposlenih, koji obavljaju veoma slozen i
odgovoran posao.

Upravo zbog toga, svakodnevno se bavimo ovim pitanjem, kako u
sjedistu tako i u podrucnim organizacionim jedinicama.

Vjerujem da cemo ubrzo sa rukovodstvom Opstine Tivat pronaci
najbolje rjesenje kako za izgradnju objekta i smjestaj Odjeljenja
bezbjednosti Tivat, tako i za zaposlene u toj opstini.

Podsjecam da je, u kvalitetnoj koordinaciji i saradnji sa Opstinom
Tivat, rijeseno stambeno pitanje za 19 policijskih sluzbenika,
dodjelom stanovapod povlascenim usiovima.


